
 
Emne: VS: Budsjettet – dei viktigaste investeringsforslaga i perioden 

Til: Postmottak Hareid <postmottak@hareid.kommune.no> 

Sendt: 04.12.2023 08.40.59 

Fra: Erlend Friestad <erlend.friestad@hareid.kommune.no> 
Kan du leggje inn i budsjettmappa 
  
  
Mvh 
 
Erlend Friestad | kommunikasjonsansvarleg  
www.hareid.kommune.no  
   
   
Frå: Tilbakemelding <noreply@acos.no>  
Send: fredag 1. desember 2023 22:13 
Til: Erlend Friestad <erlend.friestad@hareid.kommune.no> 
Emne: Budsjettet – dei viktigaste investeringsforslaga i perioden 
  
Tilbakemelding på artikkelen: Budsjettet – dei viktigaste investeringsforslaga i perioden : 
https://www.hareid.kommune.no/aktuelt/budsjettet-dei-viktigaste-investeringsforslaga-i-
perioden.169731.aspx  
Fann du det du leita etter?: Nei  
Hareid Småbåtlag. Vi er ca 260 medlemmer . Rundt 200 båtplasser i havna med båter som trenger årlig 
ettersyn og korte eller lengre opplag på land ved Fellesnaustet. I naustet er det 52 private naustplasser. 
Vi lever i uvisse om hvilke planer HK har for området i indre havn. Vi betaler årlig leie for tomta og 
nåværende avtale går ut i 2025. Vi trenger også slippen som er i bruk hele året. Det er stor frustrasjon 
blant nausteiere og mange spørsmål. HSL kunne tenkt seg å bygge om /oppgrade Fellesnaustet med 
møtelokale/sanitær-rom og også bruke arealet opp mot vegen til å bygge en tidsmessig hall der en kan 
sette båter under tak til vedlikehold/vinteropplag,etc. Sånn som avtalen er i dag er det ingen vits i å 
investere i oppgraderinger annet enn høyst nødvendig vedlikehold. 
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